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DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO-D66-Coronathema's verkiezingen, horeca/cultuur en rijksgeld 

1- Notagegevens   

Notanummer 2021-000230 

Datum 03-02-2021 

Programma:   

Portefeuillehouder Burgemeester 

  Weth. Verhaar 
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 09-02-2021 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Grijsen 

- Weth. De Geest - Weth. Verhaar 

- Weth. Walder - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 09-02-2021 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

programmamanager 04-02-2021 

wethouder 04-02-2021 

programmamanager 04-02-2021 

burgemeester 04-02-2021 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 04-02-2021 

BIS Openbaar 

Status Definitief2021-02-10 

  

Bijlagen 

Vragen fractie + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 09-02-2021 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de D66 fractie vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief van 21 januari 2021 heeft Jan Schuring van de D66 fractie uw college een aantal schriftelijke vragen ex 
art 46 RvO gesteld over 3 Coronathema's; verkiezingen, horeca/cultuur en Rijksgeld voor culturele sector. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 
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Schriftelijke vragen Art. 46 RvO over Corona; verkiezingen, horeca/cultuur en Rijksgeld voor culturele sector  

 

Deventer 21 januari 2021 

 
Geacht college,  
 
Met deze brief heeft de fractie van D66 vragen rond drie thema’s die samenhangen met de Coronaproblemen in Deventer. 
Afhankelijk van uw antwoorden overwegen we vervolginitiatieven. 
 
1. Verkiezingen TK 2021 
De gemeentelijke organisatie is ongetwijfeld al vergevorderd in de voorbereidingen van de TK-verkiezingen in maart. Om 
samenscholingen en afstand-problemen te voorkomen worden de verkiezingen over meer dagen verspreid.  
Vraag 1: Is het voor het college ook een optie om over de stad verspreid liggende horecavestigingen te benutten als 
stemlokalen? Het aantal stemlocaties wordt daarmee verruimd, waardoor de contactrisico’s verder worden verkleind, de 
drempel voor het stemmen wordt verlaagd en noodlijdende horecaondernemers een vergoeding kunnen ontvangen voor 
het gebruik van de ruimte. Een potentiële win-winsituatie voor de stad. 
 
2. Horeca, cultuur en sneltesten 
In Zwolle is een motie aangenomen die het college oproept om met de veiligheidsregio en de GGD de mogelijkheid te 
bespreken om sneltesten te gebruiken bij het toelaten van bezoekers aan culturele instellingen en horecavestigingen vanaf 
het moment dat de coronamaatregelen weer versoepeld kunnen worden. Afhankelijk van de uitslag en/of de 
beschikbaarheid van een vaccinnatiebewijs kunnen bezoekers gebruik maken van deze voorzieningen.  
Vraag 2: Is het college bereid om het voorbeeld van Zwolle te volgen en de toepassing van dit idee ook voor Deventer te 
verkennen? 
 
3. Rijksmiddelen voor de culturele instellingen 
In het eerste steunpakket van het Rijk voor de culturele sector zat € 48,5 miljoen voor het overeind houden van de lokale 
infrastructuur. In het tweede steunpakket kwam daar nog eens € 150 miljoen bij. Bovendien zat in de compensatie voor 
medeoverheden van het ministerie van Binnenlandse Zaken eerst € 60 miljoen en later nog eens € 68 miljoen specifiek 
bedoeld voor cultuur. In totaal is er dus € 326,5 miljoen verdeeld over gemeenten en provincies voor het ondersteunen van 
de lokale culturele sector die te lijden heeft gehad onder de coronamaatregelen.  
Wij hebben hierover de volgende vragen. 
 
Vraag 3: Welk precies bedrag uit deze totaalsom van €362,5 miljoen heeft de gemeente Deventer ontvangen voor het 
ondersteunen van de lokale culturele infrastructuur? Klopt onze raming dat dit gaat om een bedrag van ca. € 2.3 miljoen? 
Vraag 4: Kan het college aangeven of en hoe deze middelen zijn en/of worden besteed om de noodlijdende culturele sector 
te ondersteunen?  
Vraag 5: Is het college het met de fractie van D66 eens dat deelname aan cultuur voor kwetsbare groepen moeilijker is 
geworden als gevolg van de coronacrisis en dat dit onwenselijk is voor de kansengelijkheid en het welzijn van onze 
inwoners? Zo ja, welke lokale maatregelen zijn er getroffen om ervoor te zorgen dat deze doelgroep in aanraking blijft 
komen met cultuur? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jan Schuring 
Fractie D66 Deventer 
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2021-000230  9 februari 2021 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.C. Eggel Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Schuring, 
 
In uw brief van 21 januari jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over  
3 Coronathema’s; verkiezingen, horeca/cultuur en Rijksgeld voor de culturele sector. Ons antwoord is als 
volgt. 
 
 
1. Verkiezingen TK 2021  
De gemeentelijke organisatie is ongetwijfeld al vergevorderd in de voorbereidingen van de TK-verkiezingen in 
maart. Om samenscholingen en afstand-problemen te voorkomen worden de verkiezingen over meer dagen 
verspreid.  
 
Vraag 1:  
Is het voor het college ook een optie om over de stad verspreid liggende horecavestigingen te benutten als 
stemlokalen? Het aantal stemlocaties wordt daarmee verruimd, waardoor de contactrisico’s verder worden 
verkleind, de drempel voor het stemmen wordt verlaagd en noodlijdende horecaondernemers een vergoeding 
kunnen ontvangen voor het gebruik van de ruimte. Een potentiële win-winsituatie voor de stad.  
 
Antwoord:  
De stemlokalen worden ingedeeld op basis van het aantal kiesgerechtigden. Zo krijgen we een goede 
verdeling en spreiding over de hele gemeente. In de afgelopen jaren waren er drie horecagelegenheden als 
stembureau ingericht. Zoals het nu lijkt, zullen bij de komende verkiezingen vijf horecagelegenheden ingericht 
worden als stembureau. Verder voorkomen we contactrisico door het meerdaags (vervroegd) stemmen en 
door schriftelijk stemmen voor 70-plussers. 
 
 
2. Horeca, cultuur en sneltesten  
In Zwolle is een motie aangenomen die het college oproept om met de veiligheidsregio en de GGD de 
mogelijkheid te bespreken om sneltesten te gebruiken bij het toelaten van bezoekers aan culturele instellingen 
en horecavestigingen vanaf het moment dat de coronamaatregelen weer versoepeld kunnen worden. 
Afhankelijk van de uitslag en/of de beschikbaarheid van een vaccinnatiebewijs kunnen bezoekers gebruik 
maken van deze voorzieningen.  
 



Vraag 2:  
Is het college bereid om het voorbeeld van Zwolle te volgen en de toepassing van dit idee ook voor Deventer 
te verkennen?  
 
Antwoord:  
Er wordt op dit moment op landelijke niveau geëxperimenteerd met sneltesten, bijvoorbeeld op scholen. 
Binnenkort vinden gecontroleerde experimenten (field labs) met publiek bij sportwedstrijden, 
theatervoorstellingen en zakelijke congressen plaats. Het college volgt al deze ontwikkelingen nauwlettend en 
willen indien mogelijk graag meedoen. 
 
 
3. Rijksmiddelen voor de culturele instellingen  
In het eerste steunpakket van het Rijk voor de culturele sector zat € 48,5 miljoen voor het overeind houden 
van de lokale infrastructuur. In het tweede steunpakket kwam daar nog eens € 150 miljoen bij. Bovendien zat 
in de compensatie voor medeoverheden van het ministerie van Binnenlandse Zaken eerst € 60 miljoen en 
later nog eens € 68 miljoen specifiek bedoeld voor cultuur. In totaal is er dus € 326,5 miljoen verdeeld over 
gemeenten en provincies voor het ondersteunen van de lokale culturele sector die te lijden heeft gehad onder 
de coronamaatregelen.  
Wij hebben hierover de volgende vragen.  
 
Vraag 3:  
Welk precies bedrag uit deze totaalsom van €362,5 miljoen heeft de gemeente Deventer ontvangen voor het 
ondersteunen van de lokale culturele infrastructuur? Klopt onze raming dat dit gaat om een bedrag van ca.  
€ 2.3 miljoen? 
 
Antwoord:  
De steunmaatregelen hebben op verschillende manieren hun weg gevonden naar de culturele sector. Een 
deel is rechtstreeks naar de gemeente gegaan via een decentrale uitkering in het gemeentefonds. Voor 2020 
is op die manier specifiek voor cultuur €783.000 ontvangen (een 1

e
 steunpakket van €388.000 en een  

2
e
 steunpakket van €395.000).  

 
Voor 2021 is via de decembercirculaire 2020 voor cultuur €1.213.000 beschikbaar wat zal worden betrokken 
bij de 1

e
 kwartaalrapportage 2021. In totaal voor 2020 en 2021 dus afgerond 2 miljoen.  

 
Daarnaast is een deel van de 150 miljoen steunpakket via de landelijke fondsen ingezet voor steun aan de 
sector. Burgerweeshuis en MIMIK hebben aanspraak kunnen doen op die middelen, waarbij gemeente en 
provincie hebben ge co-financierd (beide 25%, fonds 50%, in totaal 120.000 vanuit gemeente met als 
resultaat 120.000 vanuit provincie en 240.000 vanuit de fondsen voor deze instellingen).  
 
Vraag 4:  
Kan het college aangeven of en hoe deze middelen zijn en/of worden besteed om de noodlijdende culturele 
sector te ondersteunen?  
 
Antwoord:  
Op basis van het 1

e
 en 2

e
 corona compensatiepakket vanuit het Rijk heeft het College gemeentebreed een 

reservering aangehouden van €2.3 mln voor 2020. In 2021 komen instellingen die bijdragen aan 
gemeentelijke doelstellingen (op basis van het exploitatieresultaat 2020 na rijksmaatregelen) in aanmerking 
voor compensatie conform het afwegingskader corona 
 
Vooruitlopend op bovenstaand is reeds de volgende ondersteuning gegeven: 
- 300.000 liquiditeit schouwburg 
- 120.000 Co-financiering maatregelen OCW (tbv Burgerweeshuis en MIMIK) (1

e
 en 2

e
 kwartaal) 

- 150.000 Deventer Sportbedrijf 
 
In het afwegingskader (zomer 2020) is beeldvormend als financiële consequentie gemeentebreed een 
schatting van €2.9 mln. genoemd. 
 
 
 
 

https://deventer.notubiz.nl/document/9145986/1/2020-09-10%201516%201499%20Rapport%20afwegingskader%20coronacrisis%20-%20versie%20college%20def#search=%22afwegingskader%22


Vraag 5:  
Is het college het met de fractie van D66 eens dat deelname aan cultuur voor kwetsbare groepen moeilijker is 
geworden als gevolg van de coronacrisis en dat dit onwenselijk is voor de kansengelijkheid en het welzijn van 
onze inwoners? Zo ja, welke lokale maatregelen zijn er getroffen om ervoor te zorgen dat deze doelgroep in 
aanraking blijft komen met cultuur? 
 
Antwoord:  
Deelname aan cultuur is voor alle doelgroepen moeilijker geworden. Er vinden geen tot weinig culturele 
activiteiten plaats, omdat de maatregelen dat niet toestaan. Als er al iets georganiseerd kan worden, gaat dat 
digitaal, met alle voor- en nadelen van dien. Instellingen en verenigingen houden nauw contact met hun 
klanten, bezoekers en achterban en passen hun programma zo aan om deze verbinding te houden.   
 
Vanuit het initiatief van het Rijk om middelen beschikbaar te stellen aan gemeenten om jongeren perspectief 
te bieden in coronatijd is er medio december en januari een brainstorm geweest met verschillende 
organisaties.  O.a. het Kunstcircuit, Bibliotheek, Burgerweeshuis zijn vanuit cultuur betrokken. Daarnaast 
jongerenwerk organisaties en Jeugdnetwerk en het Jongerenloket van de gemeente. Besproken is hoe met 
activiteiten die bijv. De bibliotheek nu digitaal doet, ook kwetsbare jongeren waar het jongerenwerk contact 
mee heeft, bereikt kunnen worden. Afgesproken is om gebruik te maken van elkaars communicatiekanalen 
om kwetsbare jongeren ook met deze culturele activiteiten in aanraking komen.  
Ook wordt er gekeken hoe het corona winterprogramma van het jongerenwerk voor kwetsbare jongeren 
uitgebreid kan worden met culturele activiteiten.  
  
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
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